
VRAGEN COMMISSIEVERGADERING 

De commissie: Samen Wonen

Vergaderdatum: 27 jun 2019

Steller en fractie: dhr. J van Neuren. Partij 18PLUS

Agendapunt: 4. Geluidshinder Rotterdamseweg

Portefeuillehouder: dhr. P. Meij 

Datum indiening vraag bij griffie: 25 juni 2019

Datum ontvangst beantwoording college bij griffie: 27-06-2019

Vraag 1
Voor beide geluidswallen is extra krediet nodig. Wij begrijpen dat bepaalde zaken duurder zijn 
geworden, maar wat zijn de voornaamste oorzaken/ zaken?

Antwoord
De bestaande schermen kunnen niet verhoogd worden, ze zijn in te slechte staat. Alle schermen 
moeten vervangen en worden hoger. Daarnaast komen er ook extra schermen op plekken waar nu 
geen schermen staan. Dit gaat om 575 meter. 

Vraag 2
Bij punt 4 vraagt u de Raad om een krediet voor meerkosten van ‘geluidsreducerend asfalt’ voor de 
Rotterdamseweg. Op dit moment is het waterschap eigenaar van deze weg. Waarom betalen wij voor 
‘meerwerk’ op een weg die niet van de gemeente Ridderkerk is?

Antwoord
Voor de Rotterdamseweg is de gemeente het bevoegd gezag en het Waterschap de beheerder.  Als de 
gemeente vanwege het geluid maatregelen wil moet dit in overleg met het Waterschap. Het waterschap 
brengt op verzoek van de gemeente geluidsreducerend asfalt aan. Dit is duurder dan normaal asfalt. 

Vraag 3
Volstaat het aanbrengen van stil asfalt op de Rotterdamseweg om de geluidsreductie te 
bewerkstelligen? Behoort het eerst aanbrengen van stil asfalt en daarna beoordelen wat nodig is met 
de geluidswal tot een optie?

Antwoord
Ter hoogte van het Zand en Drievliet is alleen geluidsreducerend asfalt niet voldoende. 

Vraag 4
Bij de werkzaamheden aan de wal zullen er bomen verdwijnen die nu op de wal geplant zijn. 

A- Zijn de directe bewoners betrokken bij de plannen dat deze eventueel verdwijnen?
B- Wat is het resultaat van het participatieproces met de bewoners?
C- Op welke manier en hoe komt het groen weer terug na de werkzaamheden?

Antwoord 
De verwachting is dat er geen bomen zullen verdwijnen. Er zal wel wat gesnoeid moeten worden aan 



de bomen (onderste takken), omdat de schermen hoger worden. Er zullen wel struiken 
en opschot verwijderd moeten worden waar nodig. 
A: Het participatieproces is nog niet gestart. Dit vindt plaats als het project doorgang kan vinden (als 
het krediet is vrijgemaakt). 
B: zie A. 
C: De nieuwe schermen zijn geschikt om te laten begroeien met klimplanten. In het participatieproces 
kunnen de bewoners aangeven naar welk type planten hun voorkeur uit gaat. Er wordt ook gekeken 
welke struiken en planten de meeste fijnstof opvangen.   


